ANNOUNCEMENT
On Price Setting Inquiry
The text of this announcement is approved by the Decision N 1 of Price Setting Inquiry Committee dated 27. 12. 2017 and is being published according to Article 27 of the Law of the
Republic of Armenia "On Procurements".
The code of the Price Setting Inquiry: ՏՄՔԲ-N3-ՀԴ-ԳՀԱՊՁԲ17/3.
The Client, Basic school N3 of Berd after Kostya Mardanyan, which is located 14/3 Mastots str., Berd, RA is announcing price setting inquiry, which is implemented by one stage.
The participant selected for price setting inquiry according to the defined order will be offered to sign a Household and electrical goods contract (hereinafter contract). 
According to the terms of Article 7 of the RA Law “On Procurements”, all persons or entities, inspetive of being a foreigner, a foreign entity or a stateless person, may participate in price setting inquiry The qualification and evaluation criteria for the persons not eligible for participation in price setting inquiry, as well as for the participants are specified in the invitation for this procedure. 
The selected participant is determined from the participant’s submitted responsive evaluated inquiries. The preference will be given to a participant who submitted a proposal with minimal price. To receive the hard copy of invitation of price setting procedure it is required to apply to the Client within 13 day from the day of publication of the announcement 12:00. 
To receive an invitation in a hard copy it is necessary to send a written request to the Client. The Client is obliged to provide the hard copy free of charge the following day after receiving the request. 
The soft copy of the invitation is provided by the Client free of charge the following day after receiving the request. 
Absence of an invitation shall not restrict the right of the participant to participate in this procedure. 
The inquiries for price setting procedure should be sent to 14/3 Mastots str., Berd, RA within 13 days from the day of publication of the announcement, at 12:00 am. The inquiries may be submitted Armenian, Russian or English. 
The opening of inquiries will be done 14/3 Mastots str., Berd after 13 days from the day of publication of the announcement at 12:00 am. 
The complaints regarding the procedure are to be submitted to Procurement Appeals Board (address: 1 Melik-Adamyan, Yerevan, RA). The appeal is conducted according by the order defined by the price setting invitation. For submission of the appeal 30 000 (thirty thousand) AMD fee is required, which should be transferred to 900008000482 account of RA Ministry of Finance. 
For further information regarding this announcement, apply to Secretary of the Evaluating Committee Marine Tsaturyan. 

Tel: 077992501
Email: berd3dproc@mail.ru 
Client: Basic school N3 of Berd after Kostya Mardanyan









ОБЪЯВЛЕНИЕ
ОБ ЗАПРОСЕ ЦЕНЫ
Данный текст утвержден решением оценивающей комиссии запроса цены N 1 от 26. 12. 2017г. и публикуется согласно 27 статье закона РА <>.
Код запроса цены ՏՄՔԲ-N3-ՀԴ-ԳՀԱՊՁԲ17/3.
Заказчик – “Бердская основная школа N3  имени Кости Марданяна”  ГНКО которая находится по адресу г. Берд, ул. Маштоц 14/3, объявляет запрос цены, которое осуществляется один этапом.
 Победившему участнику запроса цены в установленном порядке будет предложено подписать контракт о поставки продуктов. Согласно статье 7 закона РА  заявки запроса цены могут представлять все лица вне зависимости от того, являются ли они иностранными физическими лицами, организацией или лицом, не имеющим гражданства имеют равные права по принятию участия в запросе цены.
 Критерии квалификации не имеющих право на участие в запросе цены, а также представленные участников критерии оценки и список представляемых документов, указаны в приглашении данной процедуры. Победивший участник определяется из числа участников, заявки которых были оценены удовлетворительно, давая предпочтение участнику представленному минимальную цену. 
Для получения приглашения запроса цены в документальной форме необходимо обратиться к заказчику до 13-ого дня 12.00 ч, считая со дня публикации. Для получения приглашения запроса цены в документальной форме необходимо Заказчику предоставить письменное заявление. Заказчик обеспечивает документальную форма бесплатном в первый рабочий день после получения такого запроса. 
В случае требования приглашения в электронной форме Заказчик обязуется предоставить приглашение по электронной почте в течение рабочего дня после получения соответствующего заявления. Неполучение приглашения согласно порядку, установленному этим приглашением, не ограничивает право участника принять участие в процедуре. 
[bookmark: _GoBack]Заявки запроса цены необходимо представить в электронной форме до 13-ого дня опубликования данного объявления 12:00 ч. Заявки могут быть представлены армянском, на английском или русском языках. Открытие предложения (заявок) участников будет осуществляться в электронной форме 13-ого дня опубликования данного объявления в 12:00.
Жалобы относительно открытой процедуры предоставляются в Апелляционный совет по закупкам по адресу Мелик-Адамян 1, г. Ереван. Обжалование осуществляется порядком, установленным этим приглашениям. Для подачи жалобы требуется 30 000 (тридцать тысяч) драмов, по банковскому счету «900008000482 казначейства, открытый Министерством финансов Армении. Для получения дополнительной информации относительно данного приглашения можете обращаться к Марине Цатурян- ответственному по закупкам.
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